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ICV-EUiA critica el 'mal' funcionament dels consells de districte

ICV-EUiA es queixa un cop més del funcionament dels
consells de districte i qualifica de 'manca de responsabilitat i
de seriositat' l'actitud de l'equip de govern. Els ecosocialistes
lamenten el retard en la redacció del nou reglament de
participació ciutadana i creuen que la no-assistència d'alguns
vocals de CiU als consells i la falta de resposta a les preguntes
dels veïns demostren el menyspreu del govern municipal
envers la participació.

El regidor d'ICV-EUiA Jaume Massanés i el portaveu de la formació, Xavier Boix, representants del partit als
consells de districte de Mira-sol, la Floresta i les Planes, denuncien les rutines de les reunions territorials. La
formació considera que les repetides i reiterades queixes dels veïns en el darrer consell de districte de la
Floresta i la poca assistència de ciutadans en el darrer de Mira-sol són un exemple de la 'manca de credibilitat'
de l'equip de govern pel que fa a la participació territorial.

Escoltem el regidor ecosocialista Jaume Massanés.

Jaume Massanés: L'equip de govern demostra el seu menyspreu cap a la participació i no respon a les
preguntes dels veïns, que es repeteixen d'un mes a l'altre. La gent ja no ve.

ICV-EUiA també reclama celeritat en la tramitació del reglament de participació, actualment en fase de
negociacions, ja que assegura que s'hauria d'haver rebut la proposta de l'equip de govern el 15 de juliol passat.
A més, el grup municipal creu que el document hauria d'incloure un canvi de funcionament dels actuals
consells de districte. La formació ha expressat explícitament que per ells continua sent prioritari reforçar el
contacte amb el carrer i les associacions veïnals.
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